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Skolebestyrelsesmøde 
Tirsdag den 11. november 2014, kl. 19.00 - 21.30 i LØVEL 

 
DAGSORDEN 

 
  
 
 
 

Ordstyrer: Aksel 
Referent : Trine 
 
 

REFERAT:  

1. Velkommen  
 

Velkomst ved Aksel.  

2. Godkendelse af referat og dagsorden 
 
 

Godkendt. Under referatet rettes dagen til mandag i 
stedet for onsdag. 

3. Dagligdagen på skolen 
Personalesituationen 
Reformen 
Lektiecafe 
Bevægelse 
Pædagogsituationen 
 

Orientering omkring fritidsvejleder, som skal etableres 
på skolen med henblik på at børn er aktive i deres 
fritid. 
 
Orientering omkring MED-dag i kommunen. 
 
Angående vikarer er vi udfordret, og personalet skal 
melde ind i god tid, hvis de skal vikardækkes ved 
kendt fravær. 
 
Vi har fokus på udsatte børn i den nye reform.  
 
I personalegruppen vil vi arbejde med målstyret 
læring. Nogle af medarbejderne har været på kursus i 
målstyret undervisning, og vi vil gerne have flere 
afsted. Det er et lovkrav fra næste skoleår, at vi 
arbejder med målstyret læring.  
 
6. klasse, det er faldet på plads omkring undervisere 
og lokaler. 
 
Angående lektiecafé er der flere der melder sig ud, 
der kan være flere grunde til det. 
  
I forhold til pædagogerne som en del af 
undervisningen har vi fået grønt lys fra forvaltningen. I 
personalegruppen har der været nogle drøftelser 
omkring linjefag og fag. På mødet blev der generelt 
drøftet udfordringer i forhold til lektiecafé, opgaver og 
pædagoger i undervisningen.   



  05.11.2014 
 

2. 

4. Nyt fra elevrådet 
 

Der vil være salg en dag i december. 
Der er tegnekonkurrence lige nu. 
 
Eleverne oplever at timerne ikke virker så meget 
længere, men i forhold til lektiecafé er der uro. 
I forhold til mængden oplever de også, at det er ok, 
selvom eleverne ikke kan nå det i lektiecafétiden. 
 
Elevrådet har hørt fra mange, at det kunne fungere 
bedre, hvis man kunne gå fra lektiecaféen, når man 
var færdig. Derudover kunne de ønske sig flere 
voksenressourcer.  
 
Nanna fortæller om deres valgfagsprojekt, hvor de er 
optaget af skolens liv. Det dokumenterer de med 
video, som de sender ud.  

5. Skolefesten 
 

Skolebestyrelsen diskuterede beslutningen omkring 
skolefesten.  
På skolen er planlægningen i forhold til de to 
cafédage godt i gang på begge afdelinger.  
 
Vi drøfter det igen næste gang, da der ikke er nogle 
umiddelbare gode løsninger i forhold til en skolefest.  

6. Økonomigennemgang  
Hvordan ser budgettet ud 
Prioriteringer 
 

Vi satser på at skolen skal balancere i nul. Derfor 
gemmer vi investeringer til inventar til 2015. 

7. Sødalskolen 2020 
Den videre proces 

I bestyrelsen er det vigtigt, at vi er afklarede i forhold 
til det, som denne proces udløser.  
Vi holder ikke fast ved d. 4. december som stormøde, 
men det bliver til et bestyrelsesmøde i stedet for d. 1. 
december kl. 17.  
Udvalget som arbejder videre er: Rune, Mikael, Anja 
og Kaj. Udvalget finder selv end dato. 
Udvalget arbejder på et katalog over fordele/ulemper.  
Stormødet skal være omkring midt januar. 

8. Ny lederstilling 
Ses i sammenhæng med 2020 planen 

 

9. Dialogbaseret aftalestyring 
 

På mødet drøftede bestyrelsen arbejdet omkring 
dialogbaseret aftalestyring. Dialogbaseret 
aftalestyringer er en del af skolernes kvalitetsrapport.  
Hvilke mål vil vi gerne måles på?  
Det kunne være noget om linjer i udskolingen. Det 
videre arbejde koordineres pr. mail. 
 

10.Eventuelt 
Nyt fra DM i foreningsliv. 
 

Tina orienterede om mødet omkring foreningslivet. 
Hun pointerede at skolen var interesseret i et 
samarbejde.  

  
Formand: Aksel Gaardsted Christiansen Skoleleder: Mikael Bugge Andreasen 


